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PROTOKÓŁ Nr XXVIII / 2013 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 9 kwietnia 2013r. 

w Sali Miejskiego Domu Kultury 

 

Obrady dwudziestej ósmej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący 

Rady  Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusz 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, obsługę 

prawną, przedstawicieli mediów oraz mieszkaoców miasta. W szczególny sposób powitał  

płk Jerzego Gutowskiego – Dyrektora Departamentu Wychowania i Promocji Obronności 

Ministerstwa Obrony Narodowej. 

 

Ad pkt 2. 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Powitał Pana Płk Jerzego Gutowskiego, który reprezentuje Ministra Obrony 

Narodowej. Pracuje w tym ministerstwie i jest naszym krajanem. Urodził się i wychował  

w Lidzbarku Welskim, ale zna również nasze miasto, które wspiera przy realizacji różnych 

przedsięwzięd. Takim bez wątpienia jest organizacja obchodów II wojny światowej, które od 

5 lat odbywają się w formie Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą.  

 Pan Pułkownik od początku naszych kontaktów okazywał wielką życzliwośd i służył 

pomocą. To jego zasługą był udział przedstawicieli wojska polskiego oraz sprzętu i zespołu 

reprezentacyjnego podczas tych uroczystości.  

 Płk Jerzy Gutowski jest absolwentem Wyższej szkoły Oficerskiej Wojsk Rakietowych  

i Artylerii (1983), Wyższej Szkoły Pedagogicznej w Olsztynie (1992), Akademii Rolniczo-

Technicznej w Olsztynie (1998), Akademii Obrony Narodowej w Warszawie (2002). W trakcie 

zawodowej służby wojskowej zajmował między innymi stanowiska: z-cy dowódcy dywizjonu, 

szefa Wydziału, głównego specjalisty w Sekretariacie Podsekretarza Stanu w Ministerstwie 

Oborny Narodowej. W roku 2004 objął obowiązki na stanowisku z-cy Dyrektora 
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Departamentu Wychowania i Promocji Obronności a od 28 maja 2009r. jest Dyrektorem tego 

Departamentu.  

 W ciągu swojej pracy zawodowej wyróżniony został m.in. Krzyżem Kawalerskim 

Orderu Odrodzenia Polski (2011), Złotym i Srebrnym Krzyżem Zasługi (2002, 1997), Złotym 

Medalem „Siły Zbrojne w Służbie Ojczyzny” (2008), Złotym Medalem „Za zasługi dla 

obronności kraju” (2001), Medalem Komisji Edukacji Obywatelskiej (2005), Medalem „Pro 

Memoria” (2005), Medalem „MILITO PRO CHRISTO” (2013), Odznaką honorową „Za zasługi 

dla Turystki” (2012). 

 W podziękowaniu z dobrą współpracę i otwartośd na rzecz naszego miasta poprosił 

Pana Pułkownika o przyjęcie Medalu „Zasłużony dla Miasta Mława”. Stąd obecnośd Pana 

Pułkownika na dzisiejszej sesji Rady Miasta Mława. 

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława i KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Przewodniczący Rady Miasta wręczyli Medal „Zasłużony dla Miasta Mława” Panu 

Pułkownikowi JERZEMU GUTOWSKIEMU 

 

 Płk JERZY GUTOWSKI 

 Serdecznie podziękował za to odznaczenie. To wyróżnienie jest dla niego wyjątkowe. 

Przyjął je z dużym wzruszeniem i szacunkiem. Często przejeżdża przez Mławę jadąc do 

Lidzbarka Welskiego. Z Mławą ma też młodzieocze wspomnienia. To mławskie WKU wcielało 

go do służby wojskowej. W Mławie robił też prawo jazdy.  

 Mława jest miejscem wyjątkowym i związanym z siłami zbrojnymi. Nie ma tu 

jednostki wojskowej, obecnie nie już WKU, ale jest głęboko osadzona w tradycjach oręża 

polskiego. W pierwszych dniach września 1939r. pod Mławą żołnierze stawili czoła 

przeważającym siłom hitlerowskich Niemiec. Ten zacięty, nierówny bój przeszedł do legendy, 

jako symbol poświęcenia i odwagi. Na tę okolicznośd co roku spotykamy się w Mławie, żeby 

przywoład pamięd tych wydarzeo i oddad częśd bohaterom tamtych dni. Obchody te są też 

dobrą lekcją historii dla młodego pokolenia. Zapewniają łącznośd między wojskiem  

a społeczeostwem.  

 Uroczystości organizowane w Mławie stanowią wzór współpracy wojsk ze 

społeczeostwem. Wysiłki władz Miasta Mława są dostrzegane przez wojsko. Żołnierze 

przyjeżdżają z odległych garnizonów aby brad udział w tej Rekonstrukcji. Dla wojska jest to 

też duże przedsięwzięcie logistyczne i finansowe.  
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 Zwrócił się z prośbą do radnych, aby wyjśd naprzeciw tego, co  robimy wspólnie i aby 

Rada  Miasta wystąpiła do Ministra Obrony Narodowej o przyznanie Kustosza Chwały, Sławy 

i Tradycji Oręża Polskiego dla Miasta Mława. Według oceny Pana Pułkownika Miasto 

Mława i innych wojskowych, którzy biorą udział w Rekonstrukcji zasługuje na to, aby 

wystąpid do MON z takim wnioskiem. Takie wyróżnienie będzie wręczane 17 kwietnia  

w Muzeum Wojska Polskiego Miastu Warszawa i Miastu Kraków. Uważa, że w gronie tych 

godnych miast powinno znaleźd się również Miasto Mława. Jeśli Paostwo Radni uznają za 

zasadne przygotowanie takiego wniosku, wówczas przedłoży go Ministrowi Obrony 

Narodowej, a kapituła  będzie rozpatrywała wniosek na szczeblu MON . 

 Jeszcze raz podziękował za przyznane mu wyróżnienie oraz dobrą współpracę  

oraz życzył kontynuowania tego przedsięwzięcia na rzecz wychowania młodego pokolenia.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Podziękował z dobre słowo i zadeklarował, że taki wniosek zostanie złożony.  

 Ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 Obrady zostały wznowione o godzinie 13.40 

 

Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta stwierdził na podstawie listy obecności, że na sali jest 

quorum ( 20 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(20 głosami za) Sekretarzem Obrad XXVIII sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad? 
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punkt 16: „Podjęcie uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Mława”. 

Wyjaśnił, że prośba jest podyktowana sugestiami i uwagami, jakie były zgłaszane podczas 

posiedzeo komisji. Dokument ten zostanie przygotowany na kolejną sesję. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – 20 głosów, jednogłośnie) wyraziła zgodę na 

zdjęcie punktu 16 z porządku obrad. 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – 20 głosów, jednogłośnie) przyjęła porządek 

obrad Rady Miasta z przyjętą zmianą. 

 

Ad pkt 5. 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z XXVII sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 26 marca 2013r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznad.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 20 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

bez odczytywania  protokół z XXVII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 26 marca 2013r. 

 

Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2013r. Powodem tych zmian są m.in. dochody, jakie uzyskujemy w formie 

darowizn od mieszkaoców Mławy ramach tzw. inicjatyw społecznych oraz środki na projekty 

realizowane w ramach funduszy unijnych. Podstawowym powodem jest rozdysponowanie 

kolejnej transzy wolnych środków z lat ubiegłych. Poinformował, że wolne środki razem za 

lata 2011-2012 to kwota ponad 7.200.000 złotych. Ponad 1,5 miliona złotych są to środki  

z roku 2011, które trzymaliśmy na tzw. „czarną godzinę”. Z roku 2012 nadwyżka wynosi 

ponad 5.700.000 złotych. Na tę kwotę 5.700.000,00 zł,- składają się zarówno powyżej 

wykonane dochody (prawie 2,5 miliona złotych), jak również oszczędności w wydatkach. Jest 

to kwota ponad 3.200.000 złotych. Tak zaplanowane wcześniej wolne środki proponujemy 

rozdysponowad w sposób następujący: do tej pory w uchwale wnoszącej, czyli w uchwale 

budżetowej na rok 2013 przeznaczyliśmy 2.800.000 złotych na wykup obligacji. Na sesji  
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w miesiącu lutym br. przeznaczyliśmy dodatkowo kwotę 1.689.000,00 zł,- i większośd tych 

środków została rozdysponowana na cele inwestycyjne, m.in. na przebudowę, nadbudowę  

i rozbudowę MDK (1 milion złotych), 200 tys. złotych jako dodatkowe środki na budowę 

boisk sportowych przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 1. 

 Skarbnik poinformował, że proponowana zmiana dotyczy rozdysponowania 

pozostałej kwoty w wysokości 1.863.000,00 zł,- i te środki łącznie z wpływami od 

mieszkaoców proponujemy podzielid w sposób następujący: na wydatki inwestycyjne  

i remonty prawie 50% tej kwoty (na inwestycje 896.500,00 zł,-) i remonty (110.300,00 zł,-). 

Przechodząc do szczegółów poinformował, że zmiany dotyczą: 

I. DOCHODY (+195 999,71 zł) 

 Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (+68 599,71 zł) 

Rozdział 85395 – Pozostała działalnośd (+68 599,71 zł) 

1. Dotacja celowa w kwocie (+40 844,23 zł) na realizację projektu pn. „INTERNET – świ@t bez 

barier realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Inowacyjna Gospodarka. Działanie 

8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowego – elnclusion, współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

2. Dotacja celowa w kwocie (+27 755,48 zł)  w tym na wydatki bieżące w wysokości 

25 490,48 zł, oraz  wydatki majątkowe w kwocie 2 265,00 zł  dotyczy  realizacji projektu pn. 

„Świ@t w zasięgu ręki” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Inowacyjna 

Gospodarka. Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowego – elnclusion, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego  

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska ( +127 400,00 zł) 

Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+127 400,00 zł)  

Darowizna  mieszkaoców miasta  Mława na budowę sieci wodociągowej w ulicach: 

- Żwirowej  w Mławie w kwocie (+ 20 000,00 zł) 

- Bednarskiej  w Mławie w kwocie (+ 9 600,00 zł) 

- Krajewo w Mławie w kwocie (+ 15 000,00 zł) 

- Kopernika w Mławie w kwocie (+ 34 800,00 zł) 

- Zabrody w Mławie  ( odgałęzienie od ul. Zabrody w Mławie, na działce nr ewid. 902/28)  

w kwocie (+48 000,00 zł)  
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II.  WYDATKI  (+2 059 969,65 zł) 

 Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo (+28 320,00 zł) 

Rozdział 01022 - Zwalczanie chorób zakaźnych zwierząt oraz badania monitoringowe 

pozostałości chemicznych i biologicznych w tkankach zwierząt i produktach pochodzenia 

zwierzęcego (+25 000,00 zł) 

Zwiększenie wydatków w kwocie (+25 000,00 zł)  na utrzymanie psów w schronisku  

i  usługa weterynaryjna w związku ze zwiększoną ilośd bezdomnych zwierząt. 

Rozdział 01095 – Pozostała działalnośd (+ 3 320,00 zł)  

Zwiększenie środków w kwocie (+ 3 320,00 zł) z  przeznaczeniem na zwrot producentom 

rolnym podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 

 do produkcji rolnej zgodnie ze złożonymi wnioskami.  

 Dział 600 – Transport i łącznośd (+608 000,00 zł) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie środków w kwocie (-5 000,00 zł) przeznaczonych na remont ulic 

 i chodników. 

2. Zwiększenie środków w kwocie (+5 000,00 zł) z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie 

ulic. 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+608 000,00 zł),  w tym: 

1. Wydatki inwestycyjne  w kwocie (+578 000,00 zł) 

- budowę chodnika w ul. Promyk w Mławie  w kwocie (+28 000,00 zł) 

- budowę zintegrowanego węzła komunikacji publicznej w Mławie w kwocie (+100 000,00 zł) 

- przebudowę ul. Kopernika na odcinku od ul. Żwirki do ul. PCK w Mławie w kwocie 

(+150 000,00 zł) 

- budowę ciągu pieszego od ul. Mariackiej w Mławie w kwocie (+300 000,00 zł) 

2. Wydatki bieżące w kwocie w kwocie (+30 000,00 zł)  

- opracowanie koncepcji rozbudowy ul. Kolejowej  w kwocie (+30 000,00 zł) 

* Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa (+50 000,00 zł) 

Rozdział 70095 – Pozostała działalnośd (+50 000,00 zł)  
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Zwiększenie wydatków w kwocie (+50 000,00 zł) z przeznaczeniem na Fundusz remontowy 

do Wspólnot Mieszkaniowych za powierzchnie należące do Miasta Mława.  

W 44 Wspólnotach Mieszkaniowych Miasto Mława posiada swoje  udziały w budynkach.  

W tym 20 wspólnot zaciągnęło kredyt na termomodernizacją budynku, a pozostałe 

wspólnoty podjęły uchwałę w sprawie gromadzenia środków na funduszu remontowym  

z przeznaczeniem przeprowadzenia termomodernizacji budynków. 

 Dział 750 - Administracja publiczna (+135 844,00 zł) 

Rozdział 75011- Urzędy wojewódzkie (+10 212,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+10 212,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz  

z pochodnymi dla pracowników  Urzędu Miasta Mława wykonujących zadania 

 z zakresu administracji rządowej. 

Rozdział 75022 - Rady gmin (miast i miast na prawach powiatu) (+5 000,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+5 000,00 zł) na zakup usług pozostałych. 

Rozdział 75023 – Urzędy gmin ( miast i miast na prawach powiatu) (+118 132,00 zł) 

1. Zwiększenie środków w kwocie (+75 632,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz 

z pochodnymi dla pracowników  Urzędu Miasta Mława wykonujących zadania własne. 

2. Zwiększenie środków w kwocie (+ 5 000,00 zł) na zakup materiałów i wyposażenia. 

3. Zwiększenie środków w kwocie (+15 000,00 zł) na zakup usług pozostałych. 

4. Zwiększenie środków w kwocie (+2 500,00 zł) na zakup usług remontowych. 

5. Zwiększenie środków w kwocie (+ 20 000,00 zł) na podróże służbowe krajowe. 

Rozdział 75075- Promocja jednostek samorządu terytorialnego (+2 500,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+2 500,00 zł) na zakup materiałów i wyposażenia. 

 Dział 754 – Bezpieczeostwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+11 564,00 zł) 

Rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne (+1 000,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+1 000,00 zł) na zakup usług remontowych. 

Rozdział 75416 – Straż Miejska (+10 564,00 zł)  

Zwiększenie środków w kwocie (+10 564,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz  

z pochodnymi dla pracowników  Straży Miejskiej  w Mławie. 

 Dział 801 – Oświata i wychowanie (+ 115 768,00 zł) 
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Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe (+ 53 949,00 zł)  dotyczy: 

1. Szkoła Podstawowa Nr 6 w Mławie w kwocie ( + 9 690,00 zł) na wynagrodzenia  osobowe  

pracowników wraz z pochodnymi  

2. Zespół  Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie w kwocie (+ 6 201,00 zł) na wynagrodzenia  

osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

3. Zespół  Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie w kwocie (+26 679,00 zł)  na: 

- wynagrodzenia  osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  w kwocie (+ 7 179,00 zł) 

- zwiększenie  zakupu usług remontowych w kwocie (+19 500,00 zł) z przeznaczeniem  

na remont schodów wejściowych do budynku w wysokości (+6 500,00 zł ) oraz wymianę 

nawierzchni podłogowej w kwocie (+13 000,00 zł.) 

4. Zespół  Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie w kwocie (+ 11 379,00 zł)  

na wynagrodzenia  osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

Rozdział 80104 – Przedszkola ( + 23 133,00 zł)  dotyczy: 

1. Zespół   Placówek  Oświatowych Nr 1 w Mławie w kwocie (+ 3 789,00 zł) na wynagrodzenia  

osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

2. Zespół  Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie w kwocie (+ 3 444,00 zł) na wynagrodzenia  

osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

3. Zespół  Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie w kwocie (+ 2 754,00 zł) na wynagrodzenia  

osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

4. Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4 w Mławie w kwocie (+13 146,00 zł)  na 

wynagrodzenia  osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

Rozdział 80110 – Gimnazja  ( + 13 573,00 zł)  dotyczy: 

1. Gimnazjum Nr 1 w Mławie w kwocie (+8 351,00 zł) na wynagrodzenia  osobowe 

pracowników wraz z pochodnymi  

2. Gimnazjum Nr 2 w Mławie w kwocie (+5 222,00 zł) na wynagrodzenia  osobowe  

pracowników wraz z pochodnymi  

Rozdział 80114 - Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół (+ 25 113,00 zł) 

Miejski Zakład Obsługi Szkół w Mławie w kwocie (+ 25 113,00 zł)  na wynagrodzenia 

osobowe  pracowników wraz z pochodnymi  

 Dział 851 – Ochrona zdrowia  (+69 002, 94 zł) 
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Rozdział 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi (+ 69 002,94 zł) 

1. Zmniejszenie dotacji celowej  w  kwocie (-4 000,00 zł ) przeznaczonej na finansowanie 

bądź dofinansowanie zadao zleconych do realizacji fundacjom. 

2. Zwiększenie dotacji celowej  w  kwocie (+4 000,00 zł ) przeznaczonej na finansowanie bądź 

dofinansowanie zadao zleconych do realizacji stowarzyszeniom. 

3. Zwiększenie środków  w kwocie (+69 002,94 zł) na działania  związane z realizacją 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych,  są to środki    

pozostałe z roku 2012.  

* Dział 852 – Pomoc społeczna (+53 277,00 zł) 

Rozdział 85205 - Zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie ( +733,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+733,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz 

 z pochodnymi dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społeczne w Mławie 

Rozdział 85206 - Wspieranie rodziny (+589,00 zł)  

Zwiększenie środków w kwocie (+589,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz 

 z pochodnymi dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społeczne w Mławie. 

Rozdział 85219 _ Ośrodki pomocy społecznej (+38 955,00 zł) 

Zwiększenie środków w kwocie (+38 955,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz  

z pochodnymi dla pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społeczne w Mławie. 

Rozdział 85220 - Jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione  

i ośrodki interwencji kryzysowej (+13 000,00 zł)  

Dotacja celowa w formie pomocy finansowej  w kwocie (+13 000,00 zł) dla Powiatu 

Mławskiego z przeznaczeniem dla Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie. 

 Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (+37 384,71 zł) 

Rozdział 85305 – Żłobki (+3 861,00 zł)  

Zwiększenie środków w kwocie (+3 861,00 zł ) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz  

z pochodnymi dla pracowników Miejskiego Żłobka  w Mławie. 

Rozdział 85395 – Pozostała działalnośd (+33 523,71 zł) 

1.Zwiększenie środków  w kwocie (+24 851,23 zł) na realizację projektu pn. „INTERNET – 

świ@t bez barier realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Inowacyjna Gospodarka. 

Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowego – elnclusion, współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  
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2. Zwiększenie środków w kwocie (+8 672,48 zł) na realizację projektu pn. „Świ@t w zasięgu 

ręki” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Inowacyjna Gospodarka. Działanie 

8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowego – elnclusion, współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  

* Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska ( +795 500,00 zł) 

Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+318 500,00 zł) na: 

- budowę sieci wodociągowej w ul. Kopernika w kwocie ( +87 000,00 zł) w tym  udział 

organizatora w kwocie (+34 800,00 zł), środki własne miasta w kwocie (+52 200,00 zł) 

- budowę sieci wodociągowej w odgałęzieniu od ul. Zabrody w Mławie (na działce 

 nr ewid. 902/28)  w kwocie ( +120 000,00 zł) w tym  udział organizatora w kwocie  

48 000,00 zł, środki własne miasta w kwocie  (+72 000,00 zł) 

- budowa sieci wodociągowej  w ul. Żwirowej w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

 w tym  udział organizatora w kwocie (+20 000,00 zł), środki własne miasta w kwocie 

(+30 000,00 zł) 

- budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Bednarskiej w Mławie w kwocie 

 (+24 000,00 zł) w tym udział organizatora w kwocie 9 600,00 zł, środki własne miasta  

w kwocie (+14 400,00 zł) 

- budowa sieci wodociągowej w rejonie  ul. Krajewo  w Mławie w kwocie (+37 500,00 zł)  

w tym udział organizatora w kwocie (+ 15 000,00 zł), środki własne miasta w kwocie 

(+22 500,00 zł) 

Rozdział 90003 - Oczyszczanie miast i wsi (+262 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+262 000,00 zł) z przeznaczeniem na utrzymanie 

czystości miasta w tym: bieżące i wiosenne sprzątanie ulic, chodników, terenów po 

imprezach masowych, zimowe utrzymanie chodników i udostępnianie przejśd dla pieszych, 

gospodarka koszami ulicznymi, oczyszczanie skarp i krat na rzece Seracz, oczyszczanie 

piaskownika, eksploatacja szaletu miejskiego, usuwanie skutków anomalii pogodowych, 

składowanie na składowisku odpadów zebranych na ulicach przez pracowników robót 

publicznych. 

Rozdział 90004 - Utrzymanie zieleni w miastach i gminach (+200 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków  w kwocie (+200 000,00 zł )  z przeznaczeniem na utrzymanie 

zieleni miejskiej w tym na: pielęgnacja i konserwacja trawników, kwietników, bylin, drzew  

i krzewów, koszenie terenów przydrożnych i rowów odwodnieniowych, grabienie liści, 

usuwanie suchych drzew i prześwietlanie koron, stały nadzór i konserwacja placu zabaw  

i dwóch fontann, utrzymanie miejsc pamięci narodowej, uzupełnianie ubytków zieleni, 
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zimowe utrzymanie alejek parkowych,  zrzucanie gniazd w parku, straszenie ptaków metodą 

biosoniczną, wynajem TOi-TOI do parku, woda z pompek ulicznych dla mieszkaoców, na cele 

pożarowe i podlewanie zieleni. 

Rozdział 90095 – Pozostała działalnośd (+15 000,00 zł) 

Zwiększenie środków na realizację zadania - demontaż, transport i utylizacja wyrobów 

zawierających  azbest z terenu m. Mława – etap V  w kwocie (+ 15 000,00 zł)  w związku  

z faktem, że złożony do WFOŚiGW wniosek o dotację opiewa na kwotę (+34 042,00 zł). 

 Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+74 088,00 zł) 

Rozdział 92109- Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (+43 557,00 zł)  

Dotacja podmiotowa w kwocie (+43 557,00 zł) dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie 

z przeznaczeniem  na wynagrodzenia dla pracowników w kwocie (+13 557,00 zł) oraz  

na działalnośd  bieżącą  w wysokości (+30 000,00 zł)  

Rozdział 92114 – Pozostałe instytucje kultury (+ 1 650,00 zł)  

    Dotacja podmiotowa  w kwocie (+ 1 650,00 zł) dla  Stacji Naukowej im. prof. Stanisława  

    Herbsta w Mławie  z  przeznaczeniem na wynagrodzenia dla pracowników. 

Rozdział 92116 – Biblioteki (+10 770,00 zł) 

Dotacja podmiotowa  w kwocie (+ 10 770,00 zł) dla Miejskiej Biblioteki Publicznej  

    w Mławie z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla pracowników. 

Rozdział 92118 – Muzea (+18 111,00 zł)  

Dotacja podmiotowa w kwocie (+18 111,00 zł ) dla Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej  

    w Mławie  z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla pracowników w kwocie (+11 111,00 zł)  

    oraz  na działalnośd  bieżącą  w wysokości  (+7 000,00 zł) 

 Dział 926 – Kultura fizyczna (+81 221,00 zł) 

Rozdział 92604 – Instytucje kultury fizycznej (+81 221,00 zł) 

1. Zwiększenie środków w kwocie  (+40 000,00 zł )  z przeznaczeniem na umowy zlecenia 

ratowników Krytej Pływalni. 

2. Zwiększenie środków w kwocie  (+5 000,00 zł )  z przeznaczeniem na  zakup siedzisk dla 

ratowników Krytej Pływalni. 

3.  Zwiększenie środków  w kwocie (+7 300,00 zł) na remont ciągnika.  

4. Zwiększenie środków w kwocie (+ 28 921,00 zł) z przeznaczeniem na wynagrodzenia wraz 

z pochodnymi dla pracowników Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie  
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W załączniku nr 3 –  Wydatki na zadania inwestycyjne na 2013 rok nieobjęte Wieloletnią 

Prognozą Finansową – dokonuje się przeniesienia środków w ramach nw. zadao; 

1. Zmniejsza się środki w kwocie (-6 400,00 zł) z zadania inwestycyjnego pn:  

„Przebudowa chodnika przy ul. Moniuszki na odcinku od ul. Dworcowej do ul. Ceglanej 

 wMławie” 

2. Zmniejsza się środki w kwocie (-32 800,00 zł) z zadania inwestycyjnego pn: „Budowa 

chodników przy ul. Bednarskiej w Mławie”. 

3. Zwiększa się środki w kwocie (+6 400,00 zł) na zadanie inwestycyjne pn: „Przebudowa 

chodnika wzdłuż bloków OKM 17,19 wraz z budową zatoki parkingowej w Mławie”. 

4. Zwiększa się środki w kwocie (+21 900,00 zł) na zadanie inwestycyjne pn: „Przebudowa 

chodnika przy ul. Leśnej w Mławie”. 

5. Zwiększa się środki w kwocie (+10 900,00 zł) na zadanie inwestycyjne pn: „Budowa 

chodnika na odcinku ul. Radosnej po lewej stronie od ul. Andersa w Mławie”. 

 

Dochody budżetu na 2013r  w kwocie  79 907 597,71 zł 

Wydatki budżetu  na 2013r  w kwocie  83 461 267,27 zł 

Deficyt budżetu w kwocie  3 553 669,56 zł  pokryty z wolnych środków. 

Przychody budżetu uległy zmianie i wynoszą  6 353 669,56 zł  (wolne środki ) 

Rozchody budżetu miasta nie uległy zmianie  i wynoszą 2 800 000,00 zł 

Niewydatkowane środki z roku 2012 pochodzące z opłat i kar środowiskowych przeznaczone 

na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej w łącznej kwocie 89 221,00 zł   

przeznacza się na zadanie inwestycyjne pn:  

- budowa sieci wodociągowej w odgałęzieniu od ul. Zabrody w Mławie (na działce 

 nr ewid. 902/28)  w kwocie 50 000,00 zł 

- budowa sieci wodociągowej w ul. Kopernika w kwocie 39 221,00 zł 

Niewydatkowane środki z roku 2012 z tytułu przeciwdziałania alkoholizmowi w kwocie  

(+ 69 002,94 zł)  zostały zaplanowane  na wydatki związane z: 

- dotacją celowa dla jednostki sektora finansów publicznych (Miejskiego Domu Kultury  

w Mławie ) na realizację zadao związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi w kwocie 

34 000,00 zł. 

- zakupem usług pozostałych w kwocie  27 494,94 zł 
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- zakupem usług do Internetu w kwocie    1 008,00 zł 

- szkolenia dla pracowników w kwocie     6 500,00 zł  

 

 Następnie Skarbnik w imieniu Pana Burmistrza przedstawił autopoprawki: 

 Autopoprawka Nr 1 do projektu uchwały ma związek z decyzją Mazowieckiej 

Jednostki Wdrażania Programów Unijnych z dnia 22 marca 2013r., która zobowiązuje Miasto 

Mława do zwrotu kwoty 495.296,18 zł,- wraz z odsetkami z tytułu wykorzystania części 

otrzymanego dofinansowania projektu pt.: „Budowa drogi gminnej dojazdowej do dzielnicy 

przemysłowej – etap II” z naruszeniem procedur. Te procedury wg kontrolujących to zbyt 

restrykcyjne przepisy dla oferentów, którzy składali oferty dla wybudowania tej inwestycji. 

Autopoprawka dotyczy: 

 Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 1 ( Dochody ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2013r.   

DOCHODY (+629 748,18 zł) 

Dział 600 – Transport i łącznośd (+629 748,18 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+629 748,18 zł) 

Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie (+629 748,18 zł) 

z tytułu refundacji wniosku o płatnośd koocową z projektu „Budowa drogi gminnej 

dojazdowej do dzielnicy przemysłowej – etap II”. 

 Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2013r.   

WYDATKI (+629 748,18 zł) w tym: 

Dział 600 – Transport i łącznośd (-629 748,18 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (-629 748,18 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-629 748,18 zł)  

z tytułu: 

- zwrotu części przyznanego dofinansowania na realizację projektu „Budowa drogi gminnej 

dojazdowej do dzielnicy przemysłowej – etap II” w kwocie (-495 296,18 zł) 

- zwrotu odsetek od  części przyznanego dofinansowania na realizację projektu „Budowa 

drogi gminnej dojazdowej do dzielnicy przemysłowej – etap II” w kwocie (-134 452,00 zł) 
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Dochody budżetu miasta  uległy zmianie i wynoszą 80 537 345,89 zł 

Wydatki budżetu miasta uległy zmianie i wynoszą   84 091 015,45 zł 

Deficyt budżetu w kwocie (-3 553 669,56 zł) zostanie pokryty wolnymi środkami. 

 

Autopoprawka Nr 2 do projektu uchwały dotyczy przeznaczenia dodatkowych środków na 

Zakładowy Fundusz Świadczeo Socjalnych, Miejski Zespół Obsługi Szkół: 

 Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2013r.   

WYDATKI (+6 558,00 zł)  

Dział 801 – Oświata i wychowanie (+7 477,00 zł) 

Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe ( +720,00 zł) 

1. Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych  (+8 582,00 zł) 

- Szkoła Podstawowa Nr 6 w kwocie (+2 938,00 zł) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+4 290,00 zł) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+1 354,00 zł) 

2. Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych (-7 862,00 zł) 

-  Zespół Placówek Oświatowych Nr 3 w kwocie (- 7 862,00 zł) 

Rozdział 80104 – Przedszkola (- 5 128,00 zł) 

1. Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych  (+10 338,00 zł) 

-  Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+2 275,00 zł) 

-  Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+8 063,00 zł) 

2. Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych (-15 466,00 zł) 

-  Zespół Placówek Oświatowych Nr 3 w kwocie (- 15 466,00 zł) 

Rozdział 80110 – Gimnazjum  (-663,00 zł) 

- zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych: 

Gimnazjum Nr 1 w kwocie (-288,00 zł) 

Gimnazjum Nr 2 w kwocie (-375,00 zł) 

Rozdział 80114 – Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół (+1 276,00 zł) 

Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych dla MZOS w Mławie  

w  kwocie (+1 276,00 zł) 
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Rozdział 80195 – Pozostała działalnośd  (+11 272,00 zł) w tym na: 

1. Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych (-606,00 zł) 

-  Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4 w kwocie (-606,00 zł) 

2. Zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych (+11 878,00 zł) 

-  Gimnazjum Nr 1 w kwocie (+4 490,00 zł) 

-  Gimnazjum Nr 2 w kwocie (+1 258,00 zł) 

-  Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 w kwocie (+3 619,00 zł) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 2 w kwocie (+1 821,00 zł) 

- Zespół Placówek Oświatowych Nr 3 w kwocie (+690,00 zł) 

Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (- 919,00 zł) 

Rozdział 85305 – Żłobki (-919,00 zł) 

Zmniejszenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeo socjalnych Miejskiego  Żłobka  

w Mławie  w kwocie (-919,00 zł) 

Dochody budżetu miasta  nie uległy zmianie i wynoszą 80 537 345,89 zł 

Wydatki budżetu miasta uległy zmianie i wynoszą   84 097 573,45 zł 

Deficyt budżetu w kwocie (-3 560 227,65 zł) zostanie pokryty wolnymi środkami. 

 

Autopoprawka Nr 3 do projektu uchwały dotyczy zadania realizowanego w ramach środków 

unijnych: 

 Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2013r.   

WYDATKI (+4 374,00 zł)  

Dział 801 – Oświata i wychowanie (+4 374,00 zł) 

Rozdział 80195 – Pozostała działalnośd  (+4 374,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta  w kwocie (+ 4 374,00 zł)  

z tytułu zapłaty odsetek od nierozliczonej części zaliczki dotacji z roku 2012 w ramach 

realizacji projektu „ Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III 

mławskich szkół podstawowych” w ramach działania 9.1.2 POKL 

Dochody budżetu miasta  nie uległy zmianie i wynoszą 80 537 345,89 zł 
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Wydatki budżetu miasta uległy zmianie i wynoszą   84 101 947,45 zł 

Deficyt budżetu w kwocie (-3 564 601,65 zł) zostanie pokryty wolnymi środkami. 

 

Autopoprawka Nr 4 do projektu uchwały dotyczy pisma Starosty Powiatu Mławskiego: 

 Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2013r.   

WYDATKI (0,00 zł)  

Dział 600 – Transport i łącznośd (0,00 zł) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe  (0,00 zł)  

- zmniejszenie  planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-25 000,00 zł) 

przeznaczonych na remont ulic i chodników. 

- zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta  Mława w kwocie (+25 000,00 zł) 

z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie ulic. 

Powyższe zmiany powodują  zmianę w  załączniku nr 7 - „Dochody i wydatki związane  

z realizacją zadao w drodze umów lub porozumieo między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2013r.” do projektu uchwały Nr ….. Rady Miasta Mława z dnia ……w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej na 2013r. 

Dochody budżetu miasta  nie uległy zmianie i wynoszą 80 537 345,89 zł 

Wydatki budżetu miasta nie uległy zmianie i wynoszą   84 101 947,45 zł 

Deficyt budżetu w kwocie (-3 564 601,65 zł) zostanie pokryty wolnymi środkami. 

 

 Skarbnik w imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały wraz  

z proponowanymi autopoprawkami. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 
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 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 Poprosił o wyjaśnienie powodu zwrotu pieniędzy z funduszy unijnych i wyjaśnienie  

określenia <zbyt restrykcyjne traktowanie oferentów> . Na czym polegało to restrykcyjne 

traktowanie? 

 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Jest to związane z realizacją dużego projektu unijnego, jakim było pobudowanie drogi 

pod lasem. Zasada jest taka, jeśli chodzi o RPO, że płatności są regulowane na bieżąco. 

Poszczególne etapy są zaakceptowana przez wykonawcę, potwierdzone przez inspektora 

nadzoru i wpływają do Urzędu Miasta, a Wydział Rozwoju i Inwestycji potwierdza zakres 

robót. Wówczas występujemy z wnioskiem o tzw. płatnośd” i pieniądze przechodzą na 

rachunek.  

 To zadanie było realizowane przez 2 lata. Wniosek o ostatnią płatnośd wysyła się 

dopiero po ostatnim rozliczeniu. Po przedstawieniu tego wniosku do Mazowieckiej Jednostki 

Wdrażania Programów Unijnych przyjeżdża kontrola, która bada cały cykl inwestycyjny od 

specyfikacji istotnych warunków zamówienia do ostatniej płatności. W toku tej kontroli, 

która się odbyła w miesiącu listopadzie 2012r. większych zastrzeżeo, co do sposobu realizacji 

inwestycji nie było, gdyż inwestycja została wykonana niemalże wzorcowo, natomiast 

zakwestionowano procedury. Zarzut dotyczył tego, że w specyfikacji postawiliśmy zbyt ostre 

kryteria dla wykonawcy. Oferenci, aby zagwarantowad należyte wykonanie tego zadania 

musieli spełniad nasze oczekiwania, które zdaniem kontrolujących były zbyt restrykcyjne.  

My oczywiście się z tym nie zgadzamy i składaliśmy w tej sprawie wyjaśnienia, jednak w dniu 

22 marca br. wpłynęła decyzja, która określa, że 5% od wartości poszczególnych faktur 

należy zwrócid wraz z odsetkami. Istotne jest to, że w ciągu 14 dni  należy uregulowad  

te należności a z drugiej strony w ciągu 14 dni możemy się odwoład do Zarządu 

Województwa Mazowieckiego przedstawiając swoje argumenty w kwestiach, z którymi się 

nie zgadzamy. W związku z tym, to dopiero Zarząd Województwa rozstrzygnie ostatecznie, 

czy te kwoty nam potrącone były należne, czy nie należne.  

 Dodatkowo Skarbnik poinformował, o zapisie w tej decyzji, z którego wynika,  

że Miasto Mława żadnego uszczerbku nie poniosło, żaden z oferentów również, ale 

naruszono procedury wspólnot unijnych. To powoduje, że zgodnie z Rozporządzenie Ministra 

Rozwoju Regionalnego jeśli zakłócamy nierówną konkurencję, to  w konsekwencji może 

zostad zastosowane to 5% potrącenie. 
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 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 Czy zatem takie odwołanie wpłynie? 

 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 Tak. Dodała jeszcze, że poziom dofinansowania był przyznany na podstawie umowy  

z Mazowiecką Jednostką Wdrażania Programów Unijnych i wynosił 85%. Potwierdziła,  

że zawsze przy rozliczaniu te 5% ostatniej wypłaty pozostaje na rozliczenia koocowe.  

W konsekwencji to dofinansowanie byłoby w wysokości 80%, gdyby to nasze odwołania, 

które złożymy w dniu jutrzejszym zostały uznane.  

 Wyjaśniła, że zastosowanie restrykcyjnych zabezpieczeo miało na celu zabezpieczenie 

interesu gminy. W związku z tym wpisaliśmy kilka zabezpieczeo do specyfikacji, które 

miałyby nas chronid przed wyłonieniem nieuczciwego wykonawcy, a prawo zamówieo 

publicznych dla celów informacyjnych pozwala na takie zapisy. W dalszym ciągu 

podtrzymujemy nasze stanowisko w tej sprawie i będziemy się odwoływad, wyczerpując cały 

tryb odwoławczy.  

 Przytoczyła kilka punktów: poprosiliśmy dla celów informacyjnych o sprawozdanie 

finansowe, o wykaz podwykonawców (do jakiego zakresu robót), o narzędzia jakim 

dysponuje ten wykonawca. Nam chodziło o takie typowe zabezpieczenie, czy firma jest 

zdolna do wykonania tak poważnej 13-milionowej inwestycji.     

 

 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

 Podzielił się krótką refleksją dotyczącą proponowanych zmian w budżecie miasta. 

Szkoda tych pieniędzy w kwocie ponad 600 tysięcy złotych, szkoda, że takie zastrzeżenia się 

pojawiły. Cieszy w tych zmianach natomiast kwota 300 tys. złotych, którą otrzymają 

pracownicy obsługi i administracji. Ostatni raz w roku 2010 pracownicy obsługi i administracji 

otrzymali podwyżki. Nie są to duże podwyżki,  tylko 3%, ale może będą kolejne. Zwrócił się  

z prośbą do dyrektorów jednostek o właściwe rozdysponowanie tych pieniędzy.  

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Wszystkim szkoda tych pieniędzy, ale będziemy się odwoływad od tej decyzji. Nie 

zgadzamy się z taką decyzją i tak jak powiedziała Pani Burmistrz wykorzystamy całą 

procedurę odwoławczą.  
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  W dniu 9 stycznia 2013r. był w Mławie Marszałek Województwa Mazowieckiego Pan 

Adam Struzik i już wówczas sygnalizował, że taka sytuacja zaistniała w Mławie. Podczas tego 

spotkania Pan Starostwa Powiatu Mławskiego przypomniał, że podobny problem dotyczył 

naszego szpitala. Tam też zakwestionowane zostały procedury przetargowe i wykorzystanie 

środków  unijnych dofinansowania. Również był problem z zabraniem 5% dofinansowania 

Sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 1. W odpowiedzi Pan Marszałek poradził 

zastosowanie właśnie całej procedury odwoławczej.  

 Jeśli chodzi o podwyżki, to można zaproponowad więcej niż te 3%. Może to byd 5 czy 

10% podwyżek. To Rada Miasta decyduje, ile to będzie procent. Nikt z radnych nie 

zaproponował aby zadbad o tych mieszkaoców. Była to pozycja burmistrza, ze strony radnych 

nie było propozycji, aby była to wyższa podwyżka. Podczas posiedzeo komisji radni 

skoncentrowali się na sprawie dotyczącej drogi pod lasem i zwrócenia pieniędzy. Nie było 

dyskusji dotyczącej zwiększenia podwyżek. Jako burmistrz złożył propozycję, aby zwiększyd 

wynagrodzenia dla wszystkich pracowników jednostek podległych o 3%.  

 Jeśli chodzi o wnioski do podziału nadwyżki budżetowej, wolnych środków, to były 

one złożone na kwotę 162 miliony złotych i dotyczyły różnych inwestycji. Nie było natomiast 

żadnego wniosku o zwiększenie wynagrodzenia jakiego kol wiek pracownika, czy grupy 

pracowników. Cieszy się, że jego propozycja zyskała akceptację. Ma też nadzieję, że Rada 

zagłosuje za przyjęciem tej uchwały w zaproponowanej wersji.   

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z 4 autopoprawkami 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 274/ 2013 
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 
 
 
 

Ad pkr 7. 
 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 
 Poinformował, że podjęte przed chwilą zmiany w budżecie miasta mają swoje 
odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława. Wyjaśnił,  
że uzupełnienie, jakie Paostwo radni otrzymali dotyczy informacji Burmistrza Miasta Mława 
o relacji, o której mowa w art. 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych. 
W materiałach tych przedstawiona została relacja, jak te relacje się kształtują do roku 2022, 
czyli do kooca spłaty naszych zobowiązao. Widad w nich wyraźnie, że te relacje kształtują się 
na poziomie 10-11%, a więc daje nam to możliwośd spłaty naszych zobowiązao, jak również 
przeznaczania dodatkowych środków na inwestycje w tych latach.  
 Dodatkowo w objaśnieniach przedstawionych zostało więcej informacji nt. źródeł 
planów dochodów majątkowych, zarówno w roku 2013, który wynosi 1. 925.000,00 zł,- ale 



20 

 

również w latach następnych. W części tabelarycznej mówiącej o relacjach i naszej nadwyżce 
budżetowej, czy wolnych środkach z lat ubiegłych, na stronie 5 ta wymiana dotyczy 
przeniesienia środków, które były umieszczone w kolumnie 4.1 – nadwyżka budżetowa z lat 
ubiegłych do pozycji 4.2 – wolne środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy  
o finansach publicznych. 
  
 Skarbnik w imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały.  

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 275/ 2013 
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 
 
 
 

Ad pkt. 8. 
 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 
 Przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Mławskiego w 2013r. Poinformował, że z takim wnioskiem wystąpił do nas Pan Starosta.  
W § 1 tej uchwały jest zapis, że udziela się pomocy finansowej w kwocie 13 tysięcy złotych 
Powiatowi Mławskiemu z przeznaczeniem dla Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie na 
wydatki bieżące związane z prowadzeniem Ośrodka Interwencji Kryzysowej. Pomoc ta 
zostanie udzielona w formie dotacji celowej. Szczegółowe zasady przekazania i rozliczenia 
dotacji będą określone odrębną umową.  
 Skarbnik odczytał projekt uchwały. 
 
 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie uchwały w zaproponowanej formie. 
 
 
 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, 1 osoba nie brała udziału  

w głosowaniu) podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 276/ 2013 

 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 2013r. 

 
 

 Radna JOANNA TAOSKA 
 Serdecznie podziękowała za podjęcie tej uchwały, gdyż pieniądze będą przekazane 
dla placówki, którą kieruje.  
 
 
Ad pkt 9. 
 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 
 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych 
instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury w Mławie, Miejskiej Biblioteki Publicznej  
im. Bolesława Prusa w Mławie, Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie oraz Stacji Naukowej 
im. prof. Stanisława Herbsta w Mławie i utworzenia Mławskiego Centrum Kultury. 
 Pani Burmistrz w całości odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 Wyjaśniła, że uchwała ta ma charakter intencyjny. Jej podjęcie jest wymogiem 
prawnym. 
 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały w przedstawionej 
formie. 
 
  
 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 
 Zwrócił się z zapytaniem do Pana mecenasa: przedmiotowa uchwała jest uchwałą 
intencyjną, a w § 3 jest zapis, że uchwałę wraz z uzasadnieniem przekazuje się w celu 
zasięgnięcia opinii wymienionym organom. W związku z tym ma wątpliwośd, czy wcześniej 
nie powinniśmy mied tych opinii? Opinie mogą byd również negatywne. 
 
 Radca prawny JACEK NIEŚCIOR 
 Poinformował, że jest to właściwa forma postępowania. 
 
 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 
 Zapytał, czy przyjęcie tej uchwały i w przyszłości połączeniu tych jednostek 
przewidziane są jakieś zwolnienia? Czy ktoś może stracid pracę? Czy są opinie związków 
zawodowych z jednostek, których dotyczy to połączenie? Czy te opinie są pozytywne? 
 
 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 
 Jest to uchwała intencyjna. Przewiduje ona pewne usprawnienia administracyjne  
i organizacyjne. Uchwała intencyjna musi zostad podjęta z pewnym wyprzedzeniem, 
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potrzebne będą opinie, aby można było podjąd dalsze kroki zmierzające do połączenia tych 
jednostek. O konkretnych zmianach jeszcze nie rozmawiamy.  
 
 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 
 Ta uchwała intencyjna dotyczy ponad 40 pracowników tych jednostek. Na Komisji 
Budżetu dośd intensywnie dyskutowaliśmy na ten temat, zadawane były różne pytania, na 
nie wszystkie otrzymaliśmy odpowiedzi. W związku z tym zapytał o zapis § 3 , co do 
zasięgnięcia opinii od Krajowej Rady Bibliotecznej, Biblioteki Głównej Województwa 
Mazowieckiego, Rady ds. Muzeów – działającej przy Ministrze Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego oraz ministra właściwego ds. kultury i dziedzictwa narodowego, czy te opinie 
będą wiążące dla Rady Miasta i czy będą miały wpływ na podejmowanie dalszych uchwał?   
 Ponadto zapytał, w jaki sposób będzie wyłoniony dyrektor centrum? Pracownicy 
zostaną przejęci przez centrum. W związku z tym zapytał, co się stanie z dyrektorami tych 
jednostek: muzeum, biblioteki, MDK i stacji? Na czym będą polegały niższe koszty obsługi? 
Na czym będą polegały oszczędności? 
 
 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 
 Przypomniała, że na wszystkie te pytania udzielała odpowiedzi na komisjach. Jeśli 
chodzi o te opinie, to obowiązkiem jest uzyskanie opinii od Krajowej Rady Bibliotecznej  
i Biblioteki Głównej Województwa Mazowieckiego. W przypadku Rady ds. Muzeów opinia 
musi byd pozytywna. Również zgodę na połączenie jednostek  musi wyrazid minister 
właściwy ds. kultury i dziedzictwa narodowego. Opinie muszą się odnosid do aspektów 
merytorycznych, stąd integralną częścią uchwały jest uzasadnienie, w którym wskazujemy, 
że wszystkie funkcje merytoryczne, które do tej pory pełniły poszczególne jednostki będą 
pełnione również w centrum po połączeniu. 
 Wyjaśniła, że informowała również podczas posiedzeo komisji, że będzie jeden 
dyrektor centrum. 
 Podkreśliła, że jest to uchwała intencyjna. Kiedy będziemy przygotowywad projekt 
uchwały o połączeniu tych jednostek wówczas będą przekazane szersze informacje. 
Oszczędności to też lepsze wykorzystanie pracy zatrudnionych i jej usprawnienie.  
 
 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 
 Jako odpowiedzialny radny, aby głosowad za pewnym pomysłem, za pewny 
rozwiązaniem w celu ulepszenia sytuacji w instytucjach kultury musi mied większą wiedzę. 
Nie będzie powtarzał pytao, jakie zadawał podczas posiedzeo komisji, ale podkreślił, że nie 
ma dostatecznej wiedzy poza tym, że uchwała ta ma usprawnid działanie instytucji kultury  
w mieście. 
 Jeśli dobrze zrozumiał, to budżet nowej jednostki nie ulegnie zmniejszeniu, jeśli 
zsumujemy dziś budżetach tych 4 istniejących jednostek. Jakie będą więc oszczędności z tego 
tytułu? Czy usłyszy zapewnienie, że żaden z pracowników w wyniku połączenia nie straci 
pracy?  
 Ma byd jeden dyrektor  centrum i ma nie byd wicedyrektorów. Kto będzie sprawował 
merytoryczną kierowniczą opiekę w poszczególnych jednostkach? Chciałby usłyszed,  
że będzie konkurs na stanowisko dyrektora centrum. Jest bardzo sceptyczny i ma za mało 
wiedzy aby zagłosowad za podjęciem tej intencyjnej uchwały. W związku z tym wstrzyma się 
od głosu.  
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 Radny JERZY RAKOWSKI 
 Przypomniał, że podczas posiedzenia Komisji Budżetu przedstawił swój punkt 
widzenia, co do połączenia tych jednostek. Do niedawna jeszcze nie było takiej możliwości 
prawnej, aby łączyd takie jednostki, a teraz ustawodawca dał taką możliwośd wychodząc 
naprzeciw potrzebom wielu samorządów w Polsce.  Dotyczy to zwłaszcza potrzeb gmin, gdzie 
są małe jednostki i tam celowe jest dokonanie takich połączeo. Jeśli chodzi o nas, to zapytał, 
czy Mława powinna łączyd takie jednostki kultury, które mają własną autonomię, istniały od 
kilkudziesięciu lat, nigdy nie funkcjonowały wspólnie a teraz jest pomysł na połączenie tych 
jednostek.  
 Osobiście ma pewne wątpliwości, czy te wszystkie pozytywy się spełnią. Nie ma 
gwarancji, że coś dużego będzie funkcjonowad lepiej.   
 Przedstawił swoje oczekiwania sprzed kilku lat, że dojdzie kiedyś stworzenia biblioteki 
o charakterze miejsko-powiatowej, gdyż Powiat nie ma swojej biblioteki. Takim posunięciem 
traci nadzieję na powstanie takiej instytucji.  
 
 Radny ARTUR DĘBSKI 
 Wszystkie jednostki, których dotyczyd będzie połączenie mają dla mieszkaoców 
szeroką ofertę kulturalną, co powoduje pewne zazębianie się tych zadao. Od 15 lat na niwie 
stowarzyszenia współpracuje z każdą z tych instytucji wspólnie realizując różne zadania.  
Nie umiałby dziś jednoznacznie odpowiedzied, czy to połączenie usprawni ofertę dla 
mieszkaoców. Pewnie wiele będzie zależało od osoby kierującej centrum. Ma nadzieję, że na 
etapie już konkretnych decyzji wszystko się wyjaśni. 
 
 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 
 Podkreśli, że ustawodawca stwarza taką możliwośd połączenia  instytucji kultury. 
Kiedy rozpoczęły się zmiany legislacyjne w tym zakresie, to Paostwo radni pytali podczas 
posiedzeo komisji o zamiary burmistrza w tym zakresie. Odpowiedź była jednak krótka,  
że analizujemy taką możliwośd. Po dośd długiej analizie został przygotowany projekt uchwały 
nad którym dyskutujemy.  
 Burmistrz jest organem wykonawczym i jeśli uchwała będzie podjęta wówczas 
burmistrz podejmie dalsze kroki w tym zakresie, czyli będzie zmierzał do utworzenia 
Miejskiego Centrum Kultury.  Kiedyś nie było możliwości, aby jednostki kultury połączyd, 
teraz ustawodawca daje nam takie prawo i nie ogranicza tego wielkością gminy.  
Ta możliwośd jest stworzona dla wszystkich gmin i miast w związku z tym korzystajmy z tych 
uprawnieo. Nie mniej jednak ceni bardzo zaangażowanie dyrektorów poszczególnych 
jednostek. Już w ubiegłym roku poinformował dyrektorów, że rozważa zasadnośd stworzenia 
jednej jednostki kultury i jeśli będzie już przygotowany projekt uchwały zostaną o tym 
poinformowani. Tak też się stało, odbyła się rozmowa z dyrektorami jednostek kultury.  
 Połączenie ma na celu optymalizację pieniędzy publicznych. Mamy 4 jednostki,  
w każdej jest skomplikowana struktura i każda jest potrzebna. Podczas przedstawiania dziś 
zmian uchwały budżetowej na 2013r. Pan Skarbnik mówił o kwocie 3.800.000,00 zł,-  
zaoszczędzonej w latach poprzednich. Nie oznacz to jednak, że w kolejnych latach będzie 
podobnie, że będziemy w stanie zaoszczędzid jakieś pieniądze. W związku z tym zasadne jest 
podjecie działao mających na celu optymalizację wydatków.  
 Zwrócił się z prośbą do radnych o podjęcie tej uchwały, co umożliwi dalsze działania 
w tym zakresie. Chce aby suma pieniędzy, jaka jest obecnie przekazywana na te 4 jednostki 
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kultury, po połączeniu została utrzymana na dotychczasowym poziomie.  Dyrektor, który 
zostanie wyłoniony zgodnie z ustawą będzie mógł swobodnie dysponowad tymi środkami, 
jak również potencjałem ludzkim zatrudnionym w tych jednostkach. Trzeba jasno 
powiedzied, że na pewno nie będzie 4 dyrektorów i nie będzie 4 księgowych, a proponowane 
zmiany mają usprawnid pracę. 
 

 
Rada Miasta w głosowaniu jawnym (16 głosami za i 4 głosami wstrzymującymi się) 

podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 277/ 2013 

w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury –  

Miejskiego Domu Kultury w Mławie, Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Bolesława Prusa  

w Mławie, Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie oraz Stacji Naukowej  

im. Prof. Stanisława Herbsta w Mławie i utworzenia Mławskiego Centrum Kultury 

 

Ad pkt 10. 

 PIOTR JANKOWSKI Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Mława z dnia  

22 stycznia 2012r. Nr XIV/142/2012 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z obiektów sportowych i urządzeo użyteczności publicznej Miasta Mława – Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Mławie. Poinformował, że zmiana polega na tym, że w załączniku do 

uchwały – Cennik Usług Krytej Pływalni, Karnety dla Firm dodane zostają dwa rodzaje zniżek:  

 przy zakupie powyżej 200 karnetów rabat 10% 

 przy zakupie powyżej 300 karnetów rabat 15% 

 Poprosił o podjęcie uchwały w zaproponowanej wersji. 

 

 Projekt uchwały był omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 278/ 2013 
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w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Mława z dnia 22 stycznia 2012r.  

Nr XIV/142/2012 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z obiektów sportowych i urządzeo użyteczności publicznej Miasta Mława  

– Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mławie 

 

Ad pkt 11. 

 ANNA BODKOWSKA - pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu potrzeb Miasta Mława  

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2013r. Podjęcie tej uchwały 

umożliwi aktywizację osób bezrobotnych, korzystających ze świadczeo pomocy społecznej.  

 Odczytała projekt uchwały. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

 Projekt uchwały był omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (16 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 279/ 2013 

w sprawie przyjęcia planu potrzeb Miasta Mława  

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2013r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Ogłosił 10 minutową przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 15.15 
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Ad pkt 12. 

 RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęd nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia  

26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela oraz pedagogów, logopedów, doradców zawodowych 

prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, gimnazjach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Mława. Zgodnie  

3 z art. 42 ustawy Karta Nauczyciela czas pracy nauczyciela zatrudnionego w pełnym 

wymiarze zajęd nie może przekroczyd 40 godzin tygodniowo. W ramach tego czasu oraz 

ustalonego wynagrodzenia nauczyciel obowiązany jest realizowad: zajęcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuocze prowadzone bezpośrednio z uczniami lub na ich rzecz, inne 

zajęcia i czynności wynikające z zadao statutowych szkoły, w tym zajęcia opiekuocze  

i wychowawcze uwzględniające potrzeby i zainteresowania uczniów. W ustępie 3 

przywołanego artykułu ustawa określa również tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuoczych, prowadzonych przez nauczycieli 

bezpośrednio z uczniami, albo na ich rzecz. Natomiast czas pracy nauczycieli  

niewymienionych w tym przepisie ustala na podstawie art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy – rada 

gminy, w tym, m.in. stanowiska wymienione w § 1 ust. 1 uchwały.  

 Poinformował, że przedłożony w uchwale tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 

zajęd dydaktycznych, opiekuoczych i specjalistycznych prowadzonych bezpośrednio  

z uczniami albo na ich rzecz spowoduje wzrost efektywności wykonywania zadao, które 

pracownik będzie realizował w 40 godzinnym tygodniu pracy. 

 Zaproponowane zmiany umożliwią również realizację zadao wynikających z aktualnie 

obowiązującego rozporządzenia MEN z dnia 17 listopada 2010r. w sprawie zasad udzielania  

i organizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej w publicznych przedszkolach, szkołach  

i placówkach. 

 W roku szkolnym 2010/2011 na realizację tego rodzaju zajęd w szkołach 

przeznaczono łącznie 248 godzin, natomiast a roku szkolnym 2012/2013 – 369 godzin. 

 Obowiązek udzielania pomocy psychologiczno-pedagogicznej w szkołach na rzecz 

uczniów ma charakter rozwojowy. W związku z tym przewiduje się, że w kolejnych latach 

szkolnych będzie sukcesywnie wzrastał.  

 Dyrektor poinformował, że Pan Burmistrz o zamiarze zmiany pensum powiadomił 

związki zawodowe zrzeszające nauczycieli. Związki nie zgłosiły zastrzeżeo do tego projektu 

uchwały.  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały.  
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 Projekt uchwały był omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 280/ 2013 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęd 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy  

z dnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela oraz pedagogów, logopedów, doradców 

zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku  

kształcenia zatrudnionych w szkołach podstawowych, gimnazjach i przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto Mława 

 

Ad pkt 13. 

 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI – opiekun Młodzieżowej Rady Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na utworzenie 

Młodzieżowej Rady Miasta Mława. Odczytał projekt uchwały. Poprosił o wprowadzenie 

autopoprawki w § 3 polegającej na poprawieniu nazwy organu z Rady Miejskiej w Mławie na 

Rady Miasta Mława w trzecim wersie tego paragrafu oraz wykreśleniu czwartego wersu:  

„w sprawie zmiany Uchwała Nr VIII/77/2011 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 28 lipca 2011r.” 

 Przypomniał, że Młodzieżowa Rada Miasta powstała na podstawie Uchwały  

Nr XXIII/253/2008 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 30 czerwca 2008r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta, której nadano Statut wraz z ordynacją wyborczą, stanowiące 

załącznik do tej uchwały. 

 Na podstawie Uchwały Nr VII/77/2011 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 28 lipca 2011r. 

wprowadzono zmiany do Statutu zaproponowane przez Komisję Statutową Młodzieżowej 

Rady Miasta. 

 W czasie trwania drugiej kadencji Młodzieżowej Rady Miasta wynikły problemy  

z quorum ze względu na ukooczenie szkoły, utworzone również zostało Akademickie 

Centrum Kształcenia przy Paostwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Mławie, które należy 

dołączyd do wykazu okręgów wyborczych. Szkoła ta miałaby 1 mandat.  

 Najistotniejszą kwestią był brak quorum w drugiej kadencji. Pod koniec tej kadencji 

zostało tylko 8 radnych Młodzieżowej Rady Miasta i nie było nawet możliwości odbycia sesji. 
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Dlatego tez w § 2 Ordynacji wyborczej stanowiącej załącznik do Statutu wprowadza się nowy 

zapis: „mogących wypełniad mandat przez okres całej kadencji”. Jako byli opiekunowie i byli 

radni MRM proponujemy, aby kadencja Rady trwała od miesiąca kwietnia.   

 

 Projekt uchwały był omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

 Zapytał w jakim stopniu zmieniony jest ten projekt uchwały od wersji przedstawianej 

na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu? 

 

 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI 

 Nie uległ żadnym zmianom. 

 

 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

 Od początku stał na stanowisku zasadności powołania Młodzieżowej Rady Miasta. 

Młodych ludzi należy od najmłodszych lat należy zachęcad i zapoznawad ze swoim lokalnym 

środowiskiem i polityką lokalną. Cieszy się, że Młodzieżowa Rada Miasta funkcjonuje. Wyraził 

jednak niepokój co do dokonywanych zmian. Pierwsza jest zrozumiała – powołana została 

nowa szkoła i też powinna mied swojego przedstawiciela. Druga kwestia dotyczy 

ograniczania biernego prawa wyborczego. Po zaproponowanych zmianach sytuacja będzie 

taka, że do MRM będą mogli kandydowad tylko i wyłącznie uczniowie klas pierwszych 

gimnazjów i szkół średnich. Tym samym ograniczamy możliwośd biernego prawa wyborczego 

do 1/3 uczniów tych szkół. To kojarzy mu się z reglamentowaną demokracją, tylko dla 

określonej wiekiem grupy osób.  

 Czy obsługa prawna rozważała inne możliwości w zamian za ograniczanie 

wybieralności? Osobiście proponuje zmniejszenie kadencyjności do jednego roku. Wtedy ta 

dostępnośd jest dla wszystkich, którzy chcą kandydowad. Zrezygnowałaby z tego, aby 

młodzieżowy radny, który zmienia szkołę z gimnazjum do liceum nie tracił z automatu 

mandatu, bo przecież nadal jest mieszkaocem i uczniem naszego miasta. Swoją propozycję 

uważa za lepsze rozwiązanie.  
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 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI 

 Dyskutowaliśmy podczas posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na ten temat. 

Powtórzył to, co powiedział na posiedzeniu komisji: przez dwie kadencje był opiekunem 

MRM i ma pewną wizję związaną z dalszym funkcjonowaniem Rady. Wspólnie z pozostałymi 

opiekunami zdecydowali w taki sposób potraktowad trzecią kadencję Młodzieżowej Rady 

Miasta. Czy to dobry pomysł pokaże czas. Przypomniał, że uczniowie obecnych klas 

pierwszych za chwilę będą w klasach drugich. Ograniczanie kadencji do jednego roku jest 

jego zdaniem złe. Młodzieżowi radni, jak również opiekunowie braliśmy udział w różnych 

konferencjach. W Mławie odbyły się trzy konferencje z przedstawicielami federacji 

młodzieżowych rad, spotykaliśmy się w Białymstoku, w Warszawie i mając szerokie kontakty 

okazało się, że we wszystkich radach kadencyjnośd jest dwuletnia. Zaproponowane zmiany 

mając więc uzasadnienie. 

 

 Radna AGNIESZKA PIETRZAK 

 Wyjaśniła, że nie tylko uczniowie klas pierwszych mogą kandydowad. Mogą 

kandydowad również uczniowie klas pierwszych i drugich w przypadku szkół średnich 

technicznych, gdzie nauka trwa dłużej.  

 Odniosła się też do zarzutu dlaczego ogranicza się możliwośd kandydowania uczniom 

klas drugich. Jako przykład podała Gimnazjum „Wyspianum”, które ma jeden mandat. Uczeo 

posiadający mandat radnego kooczy tę szkołę i przechodzi do szkoły średniej. Wówczas 

mamy taką sytuację, że „Wyspianum” nie ma swojego przedstawiciela W Młodzieżowej 

Radzie Miasta, a któraś szkoła średnia ma ich nawet czterech.  

 Poprosiła aby pozwolid na zrealizowanie pomysłu, który zawarty został  

w przedstawianym projekcie uchwały. 

 

 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Przy „Dźwigpolu” jest szkoła zawodowa, a tu nie jest ujęta, dlaczego? 

 Jeśli chodzi o kadencyjnośd to nie rozumie dlaczego kadencja nie może trwad tylko 

jeden rok. Wówczas wszyscy mieliby szansę uczestniczyd w pracy MRM. 

 Poprosił o informację, kiedy odbyła się ostatnia sesja Młodzieżowej Rady Miasta? 

Ostatnie zaproszenie na posiedzenie tej Rady miał w kwietniu 2012r. 
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 Radny LESZEK OŚLIŹLOK 

 Zwrócił się do radnego Michała Nowakowskiego, aby nie używał takich słów, jak 

reglamentowana demokracja. Są takie miejsca na świecie, gdzie demokracja jest 

reglamentowana, ale nie można odnosid tego do nas. Działanie już przez dwie kadencje 

MRM jest pozytywnym doświadczeniem. Nie można zatem używad w takich słów w 

odniesieniu do działalności MRM. 

 

 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

 Odniósł się do słów radnych opiekunów, którzy wykonują trudną społeczną pracę, ale 

jest to praca przyjemna, bo jest pracą z młodzieżą. Po raz kolejny wyraził zdanie nt. tego 

projektu chwały i własnej wizji. Głosując za przyjęciem tej uchwały będzie głosowali  

za ograniczeniem demokracji młodych ludzi.  

 

 Radna AGNIESZKA PIETRZAK 

 Pan radny Michał Nowakowski ma prawo uważad, że jego pomysły są najlepsze. Nie 

mniej jednak zwróciła się z prośbą o zagłosowaniem za przyjęciem tej uchwały. Może  

po upływie kolejnej kadencji zmienimy zdanie i będziemy znów dokonywad zmian, ale teraz 

poprosiła o danie szansy na pracę w oparciu o tę uchwałę.  

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Przysłuchując się tej dyskusji zauważył, że może radny Michał Nowakowski też 

powinien włączyd się do społecznej pracy z Młodzieżową Radą Miasta. 

 

 Radny ARKADIUSZ DŁUBISZ 

 Jako jeden z opiekunów MRM poinformował, że składając taką propozycję nie miał 

zamiaru nikogo ograniczad. Każdy ma szansę na kandydowanie do Młodzieżowej Rady 

Miasta, nie każdy może chce. Uważa, że na dzieo dzisiejszy jest to dobry pomysł. 

 

 

 



31 

 

 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 Poprosił, aby teraz umożliwid wypowiedzenie się przedstawicielowi Młodzieżowej 

Rady Miasta, a nie dopiero w ostatnim punkcie obrad. Może dobrze byłoby usłyszed jego 

zdanie w tej sprawie.  

 

 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI 

 Okres jednego roku na trwanie kadencji jest zbyt krótkim okresem. Tak wynika też  

z naszych doświadczeo.  

 Jeśli chodzi o uczniów szkoły działającej przy „Dźwigpolu” to rozmawiał z dyrektorem 

i ze względu na niewielką ilośd uczniów nie bardzo widział możliwośd włączenia się przez nich 

do pracy w MRM. 

 Ostatnia sesja Młodzieżowej Rady Miasta odbyła się w grudniu ub.r., ale trudno to 

nazwad sesją, gdyż zabrakło quorum.   

 

 Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

 Poprosił o zamknięcie dyskusji w tym punkcie.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (14 głosami za) przyjęła wniosek o zamknięcie 

dyskusji w tym punkcie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (16 głosami za, przy 1 – przeciw  

i 2 wstrzymujących się ) podjęła z autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 281/ 2013 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta Mława 
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Ad pkt 14. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie obciążenia zabudowanej nieruchomości 

oznaczona w ewidencji gruntów m. Mławy jako działka nr 3400/3 o powierzchni 166 m2, 

położonej przy ul. Leśnej.  

Poinformował, że nieruchomośd zostanie obciążona prawem służebności gruntowej 

na rzecz każdoczesnych właścicieli lub użytkowników wieczystych nieruchomości nr 3400/11, 

nr 3400/2 w celu korzystania z przejazdu i przechodu przez działkę nr 3400/3. Wniosek 

o ustanowienie służebności złożył właściciel nieruchomości nr 3400/2, uzasadniając  

to potrzebą zagwarantowania prawnego dostępu do drogi publicznej z budynku 

wybudowanego na nieruchomości. Bezpośredniego dostępu do drogi publicznej nie posiada 

także nieruchomośd nr 3400/11. 

Nieruchomośd nr 3400/3 jest przeznaczona do sprzedaży w drodze przetargu zgodnie 

z uchwałą Nr XVI/159/2012 Rady Miasta Mława z dnia 27 marca 2012r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości komunalnej. Nie została sprzedana ponieważ lokal mieszkalny w budynku 

znajdującym się na nieruchomości jest zajmowany bez tytułu prawnego przez byłego 

najemcę. Lokal zostanie opuszczony w terminie do dnia 30 kwietnia 2013r.  

Po opuszczeniu lokalu przez byłego najemcę rzeczoznawca majątkowy dokona 

wyceny nieruchomości, która będzie podstawą do określenia odpłatności z tytułu 

służebności oraz ceny wywoławczej w przetargu. Sprzedaż nieruchomości nastąpi po 

obciążeniu nieruchomości prawem służebności gruntowej. 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 282/ 2013 

w sprawie obciążenia nieruchomości 
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Ad pkt 15. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta 

Mława niezabudowanej nieruchomości nr 4571/1 o powierzchni 13 m2, położonej w Mławie 

przy ul. Leszczyoskiego. Jej nabycie nastąpi do zasobu nieruchomości Miasta Mława  

z przeznaczeniem na urządzenie gminnej drogi publicznej. Z wnioskiem o nabycie wystąpił jej 

właściciel. Stan zagospodarowania tej nieruchomości jest taki, że już teraz jest ona 

wykorzystywana, jako częśd pasa ul. Leszczyoskiego. W wyniku negocjacji ustalone zostały 

warunki jej nabycia.   

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXVIII / 283/ 2013 

w sprawie nabycia nieruchomości 

 
 

Ad pkt 16. 

 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwały Rady Miasta podjętej podczas  

XXVII sesji Rady Miasta Mława w dniu 26 marca 2013r. 

    

Ad pkt 17.  

Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował,  

że w sprawozdawczym okresie Burmistrz Miasta podpisał 16 zarządzeo. 

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 
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 decyzje o zajęciu pasa drogowego – wydano 2 decyzje 

 decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

2 decyzje 

 decyzje na lokalizację urządzeo infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

12 decyzji 

 decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej – wydano 1 decyzję 

 opinie do decyzji o warunkach zabudowy i decyzji o lokalizacji celu publicznego – 

rozpatrywanych jest 5 opinii 

 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia – wydano  

1 decyzję 

 przeprowadzono postępowanie w sprawie oceny oddziaływania na środowisko –  

2 postępowania 

 rozpatrzono wnioski w sprawie o dofinansowanie demontażu, transportu i utylizację wyrobów 

zawierających azbest – 24 wnioski 

 Przedłożono Marszałkowi Województwa Mazowieckiego i Wojewódzkiemu Inspektorowi  

Ochrony Środowiska sprawozdanie z realizacji zadao w zakresie gospodarowania odpadami 

komunalnymi za 2012 rok. 

 Roboty drogowe: Mławskie Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe w dniu 8 kwietnia 2013r. 

przystąpiło do naprawy nawierzchni bitumicznych ulic gminnych i powiatowych masą na 

zimno. 

 Spółka Energa –Oświetlenie wymieniła oprawy oświetleniowe z rtęciowych o mocy250 W na 

sodowe na ul. Strażackiej (13szt. – o mocy70W ) i ul. Napoleooskiej, na odcinku od Ronda Jana 

Pawła II  do ul. Nowej  (41 szt. – o mocy 150 W). 

 

Raport z działao Straży  Miejskiej: 

 przyjęto oraz przeprowadzono czynności wyjaśniające w 65 zgłoszeniach od mieszkaoców 

miasta 

 ujawniono 11 zdarzeo za pomocą Monitoringu Miejskiego, informację przekazano do patroli 

straży miejskiej lub policji 

 w ramach współpracy z Policją przeprowadzono 3 wspólne służby, w trakcie jednej z nich, na 

terenie ogrodów działkowych „Relax” przy ul. Kopernika, zatrzymano na tzw. „gorącym 

uczynku” 3 sprawców kradzieży z włamaniem 

 17 razy konwojowano wartości pieniężne lub dokumenty dla potrzeb Urzędu Miasta  

i jednostek organizacyjnych Miasta 

 5 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników z innych 

wydziałów  Urzędu Miasta 
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 przewieziono do Lecznicy zwierząt w Mławie 5 bezpaoskich psów, z czego 3 to szczenięta; 

przewieziono także 2 bezpaoskie koty 

 10 razy nadzorowano osoby skierowane przez sąd do wykonywania prac porządkowych na 

terenie miasta 

 8 razy podejmowano interwencje co do osób bezdomnych, 7 osób przewieziono do Ośrodka 

dla Bezdomnych w Miączynie Dużym 

 4 razy przeprowadzono radarową kontrolę prędkości, ujawniono 35 wykroczeo, największą 

prędkośd zarejestrowano na ul. Padlewskiego – 115 km/h 

 ogółem ujawniono i rozliczono 130 wykroczeo. 

 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 3 decyzje 

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 8 umów 

 przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności – wydano 2 decyzje 

 sprzedaż nieruchomości – podpisano 1 akt notarialny 

 

Samodzielne Stanowisko ds. Oświaty: 

 wystawiono  noty   księgowe 10 gminom, z terenu których  33 dzieci uczęszcza do Przedszkola 

Niepublicznego  „Bajkowy Dworek” w Mławie,  z tytułu zwrotu kosztów udzielanej dotacji 

przez Miasto Mława,  na kwotę 34.990,00 zł,- 

 wystawiono  noty   księgowe 3 gminom, z tytułu zwrotu dotacji udzielonej przez Miasto 

Mława, z terenu których uczęszczają dzieci do Publicznego Przedszkola „Dzieciątka Jezus” 

Parafii Świętej Rodziny w Mławie, na kwotę 4.391,00 zł,- 

 wystawiono  noty   księgowe 3 gminom, z tytułu zwrotu kosztów organizacji nauki religii 

Kościoła Wolnych Chrześcijan  dla6 uczniów, w kwocie 1.112,00 zł,- 

 złożony został wniosek do Wojewody Mazowieckiego o przyznanie dotacji na dofinansowanie 

pracodawcom  kosztów kształcenia 15  młodocianych pracowników, na kwotę 25.923,00 zł,- 

 dokonano wpisu do Ewidencji szkół i placówek niepublicznych prowadzonej przez Burmistrza 

Miasta Mława,  Niepublicznego Przedszkola „Mały żaczek” Akademickiego Centrum 

Kształcenia przy PWSZ w Ciechanowie 

 na bieżąco prowadzone są prace związane z nowym Systemem Informacji Oświatowej,  

tj. aktualizacja danych w Rejestrze Szkół i Placówek Oświatowych oraz wydawanie 

upoważnieo do dostępu do danych w nowym systemie 
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Wydział Rozwoju i  Inwestycji:  

 Wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy ul. Kopernika na odcinku od ul. Żwirki do 

ul. PCK 

  Postępowanie ogłoszone przez Wydział Rozwoju i Inwestycji  
  Wykonawca: Usługi Projektowe Andrzej Dusioski, ul. Warszawska 1 lok. 19, 06-500 Mława 
  Cena: 9.900,00 zł,- brutto   
  Data podpisania umowy: 08.04.2013r. 

 Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla przebudowy pokrycia domu 
przedpogrzebowego na Cmentarzu Komunalnym w Mławie 

  Postępowanie ogłoszone przez Wydział Rozwoju i Inwestycji  

  Wykonawca: Projekty, Kosztorysy, Nadzory budowlane Zbigniew Nawrocki, siedziba: 06-400 
  Ciechanów, ul. Witolda Gombrowicza 20 
  Cena: 5.535,00 zł,- brutto   
  Umowa zostanie zawarta: 10.04.2013r. 

 Organizacja na terenie Uniszek Zawadzkich w dniu 31 sierpnia 2013 r. VI Rekonstrukcji 
Bitwy pod Mławą - obrony pozycji Wojska Polskiego Mławie z roku 1939 

  Postępowanie ogłoszone przez Wydział Rozwoju i Inwestycji  
  Termin składania ofert: 17.04.2013r. 

 Opracowanie dokumentacji technicznej budowy miejsc postojowych przy ul. Granicznej    
w Mławie 

  Postępowanie ogłoszone przez Wydział Rozwoju i Inwestycji  
  Termin składania ofert: 12.04.2013r. 
 
  Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

 realizuje projekt „Świ@t w zasięgu ręki”  dofinansowany z Programu Operacyjnego 
Innowacyjna Gospodarka 

 realizuje projekt „INTERNET = świ@t bez barier” dofinansowany z Programu Operacyjnego 
Innowacyjna Gospodarka 

 realizuje projekt „Indywidualizacja procesu nauczania uczniów klas I-III mławskich szkół 
podstawowych”; w  szkołach trwają zajęcia z dziedmi 

 realizuje w Szkole Podstawowej Nr 7 projekt „Cyfrowa szkoła” 
 realizuje cztery projekty polegające na dodatkowych zajęciach pozalekcyjnych dla dzieci  

z trzech mławskich szkół podstawowych (SP 6, SP 4, SP 7) w ramach projektu „Dziecięca 
Akademia Przyszłości”; obecnie trwają zajęcia z dziedmi.   

 
 

Urząd Stanu Cywilnego: 

 sporządzono akty małżeostwa – 5 sztuk, w tym ślub cywilny: 1, ślub konkordatowy:  

2 i umiejscowione 2 

 sporządzono akty urodzenia – 18 sztuk 

 sporządzono akty zgonu – 14 sztuk 

 sporządzono oświadczenia o uznaniu ojcostwa – 1 sztukę 

 przyjęto zapewnienia do ślubu cywilnego – 3 sztuki 

 wydano zaświadczenia do ślubu konkordatowego – 6 zaświadczeo 

 wydano decyzje w sprawach dotyczących umiejscowienia, uzupełnienia lub sprostowania 

danych w aktach stanu cywilnego – 3 decyzje 
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 wydano odpisy aktów stanu cywilnego – 117 odpisy  

Wydział Spraw Obywatelskich: 

 przyjęto wnioski o wydanie dowodu osobistego – 103 wniosków 

 przyjęto zgłoszenia o utracie dowodu osobistego – 4 zgłoszenia 

 wydano 108 dowodów osobistych 

 wydano 3 decyzje w sprawach o wymeldowanie 

 wydano 102 unieważnienia dowodu osobistego 

 wymeldowało się z miasta 12 mieszkaoców 

 zameldowało się w mieście 8 mieszkaoców 

 przemeldowało się w obrębie miasta 12 mieszkaoców 

 zameldowało się na pobyt czasowy w mieście 8 mieszkaoców innych miejscowości 

 zameldowało się na pobyt czasowy poza miastem 9 mieszkaoców Mławy 

 urodziło się 9 dzieci 

 zmarło 7 osób 

 dokonano 11 aktualizacji zawarcia związku małżeoskiego oraz zmiany w aktach małżeostwa 

 udostępniono 35 informacje adresowo-osobowych 

 

Ad pkt 18. 

 Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Przypomniał o składaniu oświadczeo majątkowych, które należy złożyd do kooca tego 

miesiąca  w dwóch egzemplarzach wraz z kopią PIT. 

Poinformował o korespondencji, jaka wpłynęła:  

 do Przewodniczącego Rady Miasta w dniu 25 marca br. wpłynęło pismo od Pana Jana 

Marii Jackowskiego Senatora  RP w sprawie skutków nowelizacji ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach, co nastąpiło 25 stycznia br., a która ma wejśd w życie 

od dnia 1 lipca 2013r.;  

- odczytał pismo; 
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- poinformował, że wystąpił w tej sprawie do Pana Burmistrza Miasta  

o przeanalizowanie zasadności poruszonych przez Pana Senatora zagadnieo, 

projektów uchwał załączonych do pisma oraz poinformowanie o stanowisku 

Burmistrza Miasta w tej sprawie  

 poinformował o dwóch pismach Pana Sławomira Stanowskiego z 25.03.2013r.  

i z 5.04.2013r., dla zainteresowanych ich treścią pisma są dostępne w biurze Rady; 

 do wiadomości Rady Miasta wpłynęły dwa pisma Pani Małgorzaty Retkowskiej, których 

adresatem jest Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Dyrektor 

 Miejskiego Ośrodka Pomocy  

 poinformował, że dnia 4 kwietnia br. do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęło 

pismo ze Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Sądowa 6 w Mławie w sprawie rozszerzenia 

Strefy Płatnego Parkowania o ulicę Sądową 

Jeśli ktoś byłby zainteresowany treścią tych pism to są one dostępne w biurze Rady 

Miasta. 

 

Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

Zapytał, jakie będą losy tego ostatniego pisma? 

 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Pismo wpłynęło w dniu 4 kwietnia br. do Przewodniczącego Rady Miasta i do 

wiadomości Burmistrza Miasta Mława. Nie miał możliwości porozmawiania w tej sprawie z 

panem Burmistrzem ale pewnie zostanie ono zaopiniowane przez Burmistrza i trafi do 

zaopiniowania przez komisje Rady Miasta. 

 

Radny ARTUR DĘBSKI 

Nawiązał do wystąpienia Pana Burmistrza w punkcie dotyczącym sprawozdania  

z dzielności między sesjami i wspomnienia o dziurach w nawierzchni ulic. Podczas 

posiedzenia Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej odbyła się 

dyskusja na ten temat. Po przeanalizowaniu głosów, jakie wówczas padły doszedł do 

wniosku, że byd może warto byłoby wprowadzid taki plan renowacji kompleksowej 

nawierzchni.  
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W budżecie miasta są zawsze zagwarantowane pieniądze, np. na wykup nieruchomości 

i może warto byłoby wprowadzid do budżetu takie środki na rewitalizację nawierzchni ulic  

w mieście. Mógłby byd to np. kompleksowy wieloletni plan odnawiania nawierzchni ulic. 

Obecnie ograniczamy się tylko do łatania dziur, a problem narasta. 

 

Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Podczas dzisiejszej sesji Rady Miasta rozdysponowane zostały wolne środki  

w wysokości prawie 2 milionów złotych, a zostało jeszcze ok. 891 tysięcy złotych. Zapytał, 

jaka jest szansa aby z tych środków zwiększyd wydatki na oświetlenie ulic. Czy z tych środków 

można byłoby przeznaczyd jakąś kwotę na wykonanie monitoring? 

 

Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

Przypomniał, że podczas wcześniejszego wystąpienia informował o wnioskach, jakie 

zostały złożone przez mieszkaoców na kwotę 162 miliony złotych. Będzie to trudny wybór, 

gdyż nie jest to duża kwota w zestawieniu z potrzebami. Poczekajmy. Może te dwa zadania  

o których Pan radny wspomniał zostaną przez Radę Miasta przyjęte i wprowadzone do 

realizacji poprzez uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Uważa, że należy bardziej przygotowad się do tematu związanego z drogami i ich 

utwardzaniem. Metoda utwardzania nie we wszystkich przypadkach się sprawdza. Jego 

zdaniem konieczne są nakładki asfaltowe i na to powinny znaleźd się pieniądze. Remonty, 

jakie są doraźnie robione nie do kooca zadawalają. Może uda się jeszcze niektóre ulice 

uratowad.  

 

Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Zapytał o funkcjonowanie Miejskiego Domu Kultury. Od 16 lat przy MDK funkcjonował 

Klub Seniora „Pogodny Uśmiech”. W ostatnim czasie dotarła do niego informacja, że Klub ten 

nie ma już siedziby przy Miejskim Domu Kultury i nie spotyka się. Chciałby poznad genzę 

takiej decyzji. 
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Dyrektor Miejskiego Domu Kultury KATARZYNA KASZUBA 

Wyjaśniła, że Klub Seniora „Pogodny Uśmiech” w dalszym ciągu ma swoją siedzibę  

w Miejskim Domu Kultury w Mławie, taki jest jego adres i tu przychodzi wszelka 

korespondencja. Obecnie nie odbywają się czwartkowe spotkania Klubu Seniora „Pogodny 

Uśmiech”, to znaczy, że nie przedłużona została umowa na wynajem Sali. 

W Miejskim Domu Kultury istnieje Klub Seniora, zawiązała się taki klub i niejako 

wróciliśmy do tradycji, gdyż w latach wcześniejszych takowy istniał. Uważamy, że działalnośd 

domu kultury czyli instytucji publicznej powinna byd otwarta  dla wszystkich stowarzyszeo 

czy klubów, a nie tylko dla jednego. Członkowie Stowarzyszenia Klub Seniora „Pogodny 

Uśmiech” mogą przychodzid na czwartkowe spotkania do domu kultury, tak, jak każdy 

mławski senior. 

 Nie jest prawdą, że Miejski Dom Kultury zamknął się na potrzeby seniorów w mieście. 

Wręcz przeciwnie. Oferta dla seniorów została znacznie poszerzona o inne zajęcia. Nie 

odbywają się jedynie taneczne spotkania czwartkowe dla Stowarzyszenia Klub Seniora 

„Pogodny Uśmiech”. Odbywają się spotkania Klubu Seniora „Milonga”, które jest otwarte dla 

wszystkich seniorów w mieście, nie tylko w czwartki. Przy wejściu jest wywieszony program  

i każda osoba, która chciałaby przyjśd i spędzid czas w gronie rówieśników  o podobnych 

zainteresowaniach może to zrobid. 

 

Radny ARTUR DĘBSKI 

Podczas posiedzenia Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska usłyszeliśmy informację, że  jeśli chodzi o kamienicę przy ul. Stary 

Rynek 6 w I instancji przegraliśmy sprawę. Zapytał, czy jest już uzasadnienie tego wyroku,  

a jeśli tak, to czy prawnicy pochylili się nad tym, i czy są szanse na przystąpienie do trybu 

odwoławczego? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

MAREK POLAK 

Wyjaśnił, że została złożona apelacja od rozstrzygnięcia o którym mówił Pan radny.  

Z informacji, jakie uzyskaliśmy z kancelarii prawnej wynika, że pod koniec marca br. 

wyznaczony był term inna rozpatrzenie tej sprawy przez sąd II instancji, ale w tym terminie 

rozprawa się nie odbyła i kancelaria oczekuje na wyznaczenie nowego terminu. Sprawa jest 

w toku i jak będzie zakooczona Pan Burmistrz, jak również Paostwo radni zostaną o tym 

poinformowani. 
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Skarbnik Miasta HENRYK ANTCZAK 

W nawiązaniu do wystąpienia Pana radnego Wojciecha Krajewskiego wyjaśnił,  

że kwota jaką wymienił Pan radny jest nieco inna, niż taka jaką podawał podczas posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżet, gdyż podczas dzisiejszej sesji były wprowadzona 

autopoprawki do zmian w budżecie. Do rozdysponowania pozostała jeszcze kwota  

w wysokości 880.948,78 zł,- 

 

Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Zapytał dlaczego została wypowiedziana umowa z Klubem Seniora „Pogodny Uśmiech” 

na czwartkowe spotkania? Przypomniał, że członkowie tego Klubu brały chętnie udział  

w różnych akacjach prowadzonych przez MDK , m.in. w imprezie zbierania pieniędzy na 

Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy. 

Przypomniał, że jak była odwoływana poprzednia Pani dyrektor MDK to Klub Seniora 

„Pogodny Uśmiech” murem za nią stanął. Czy zatem wypowiedzenie umowy dla Klubu nie 

jest formą jakiejś represji?   

   

 Dyrektor Miejskiego Domu Kultury KATARZYNA KASZUBA 

 Klub Seniora, który jest Stowarzyszeniem w dalszym ciągu ma w domu kultury swoją 

siedzibę. Spotkania czwartkowe miały charakter zamknięty, gdyż mogły w nich uczestniczyd 

tylko członkowie tego jednego stowarzyszenia.  

 Wszyscy wiedzą, jakie są możliwości lokalowe domu kultury. Sala na Pietrze zajęta 

jest przez wszystkie dni tygodnia łącznie z sobotami i niedzielami do późnych godzin 

wieczorny. Czwartki były dniami dla seniorów, ale ograniczały się tylko do seniorów 

należących do jednego stowarzyszenia, a osób starszych, które się zgłaszały i prosiły  

o umożliwienie im udziału w zajęciach, a nie były członkami tego konkretnego Kluby było 

więcej. 

 Podkreśliła, że umowa nie została wypowiedziana, tylko nie została przedłużona na 

kolejny okres. Wszyscy członkowie Klubu Seniora „Pogodny Uśmiech” mogą brad udział  

w czwartkowych zajęciach, jakie obecnie są organizowanie dla wszystkich seniorów  

w mieście. 
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 Były radny Młodzieżowej Rady Miasta DANIEL BOJARSKI 

 Podziękował, że uchwała w sprawie Młodzieżowej Rady Miasta została przyjęta. Jako 

radny II kadencji uważa, że zaproponowane zmiany są zasadne. Jest obecnie uczniem 

pierwszej klasy liceum, a gdyby był uczniem klasy  drugiej i byłby wybrany na dwuletnią 

kadencję w miesiącu kwietniu, to tak naprawdę działalnośd mógłby dopiero rozpocząd od 

września, gdyż za chwilę będą wakacje, a w czasie lata jest przerwa w działalności 

Młodzieżowej Rady Miasta. Jako uczeo klasy drugiej reprezentowałby młodzież szkoły przez 

którą został wybrany tylko przez okres 1 roku, drugi rok kadencji przypadałby na czas, kiedy 

byłby już absolwentem tej szkoły. Tym samym byłby już osobą dorosłą i nie należącą do 

wspólnoty szkoły a dorosłych mieszkaoców reprezentujcie Paostwo.  

 

Ad pkt 19. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji  

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

zakooczył obrady XXVIII sesji  o godz. 16.40 słowami : 

 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XXVIII   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

                    inż. Krzysztof Wasiłowski 

P r o t o k o l a n t:  

Dorota Hanna Majewska 
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